
 

 

REFEREAT AF GENERALFORSAMLING 
TORSDAG DEN 14. MARTS 2024 

Kastrupgårdsskolen 

 
Til generalforsamlingen var fremmødt ca. 90 medlemmer. 

 
1. Generalforsamlingens åbning og valg af dirigent: 

Formanden bød velkommen til generalforsamlingen og indledte med på vegne af 
kredsstyrelsen med at foreslå Ivan Jensen, tidligere skolechef i Tårnby Kommune 
som dirigent. 
Ivan Jensen blev valgt. 

 
2. Forretningsorden for afvikling af årets generalforsamling: 

Dirigenten takkede for valget og konstaterede generalforsamlingens lovlighed ved 
overholdelse af tidsfrister for indkaldelsen. Forretningsorden for afholdelse 
generalforsamling godkendes ligeledes. 

 
3. Formandens beretning: 

 
a) Indledning 
b) Forberedt til fremtiden ll 
c) Lærernes arbejdsvilkår.  
d) Arbejdsmiljø og samarbejdet med arbejdsmiljørepræsentanterne  
e) Skoleplaner og opgaveoversigter 
f) Inklusion 
g) Ok 24 
h) Løn- og arbejdsvilkår 

• Lokalaftalerne 

• Ny lønaftale Tårnby 

• Løntjek 
g) Fastholdelse og rekruttering  
k) Aktiviteter 
 

Derefter overgav Ulla Erlandsen beretningen til generalforsamlingen. 
 
Et medlem spørger ind til kommunernes gennemsnitlige undervisningstal, som 
formanden uddyber.  
 
Et medlem ytrer, at han mener, at man på inklusionsområdet står stille, og at der år 
efter år ikke sker nogen forbedringer på området, at man har utilstrækkelige tiltag, 
som er af mere navn end af gavn. Formanden udtrykte enighed, at hun også savner 
kvalitet i de tiltag, som kommer fra kommunerne. 



 

 
Et medlem spørger ind til lønstigningen på almenområdet i OK24, om det også 
inkluderer de lærere, som arbejder på KAG i specialklasserækken. Formanden 
fortæller, at de er med i almenområdet. 
 
Et andet medlem efterlyser senior-aftryk i OK24, formanden er helt enig, men man 
er blevet mødt af en modpart, der på vores område f.eks. havde som krav at 
nedlægge seniordagene fra 60 år. 
 
Et medlem spørger, om der så i stedet kan laves lokale senioraftaler, formanden 
fortæller, at man på Tårnby kommunes intranet kan læse om senioraftaler lokalt, og 
opfordrer til, at man arbejder videre i det her felt. 
 
Et medlem spørger ind til forhøjelsen af Tårnby-tillægget, hvorfor man valgte at sikre 
alle medlemmer, fik samme stigning i kr. og øre i stedet for at forhøje det lave 
tårnbytillæg i stedet. 
 
Formanden fortæller om styrelsens overvejelser. 
 
Et medlem fortæller, at lederen på hans skole gerne vil arbejdet med et 
rekrutteringstillæg, men medlemmet tænker, at det måske er en bedre idé at sikre 
et fastholdelsestillæg. 
 
Formanden fortæller, at der ikke er nogen idé i at tale om rekruttering, hvis man ikke 
kan fastholde, vores lokale kommuner benytter sig pt. ikke af rekrutteringstillæg. 
 
Formandens beretning blev enstemmigt godkendt. 

 
4. Regnskab for 2023: 

Henrik fortalte, at han har fået regnskabet revideret og godkendt, og at styrelsen ligeledes 

har godkendt regnskabet. 

Henrik Nielsen fortalte, at regnskabet i år ender med et overskud. Årets driftsresultat er på 

225.327kr., og herudover har vi hensat 200.000 kr. 

Henrik Nielsen viste også en medlemsoversigt, som viser et svagt dalende medlemstal. Vi ser 

en tendens, som vi har set de sidste par år. Fra 23 til 24 er medlemstallet fra 810 i 23 til 779 i 

Vi har 566 aktive medlemmer mod 586 sidste år.  

I forhold til de aktive medlemmer, har vi måske pga. af rekrutteringsproblemer en del løsere 

ansatte, som måske ikke ser så megen grund til at melde sig ind.  

 

Kassereren gennemgik også kort, årets resultater i Aktivitetskontoen, Støttefonden og Særlig 

Fond.  

Aktivitetskonto: Årets resultat: 400.883 kr.    Aktiver: 449.524 kr. 

Støttefonden: Årets resultat: 9.408 kr. Aktiver: 312.666 kr. 

Særlig Fond: Årets resultat: 86.274 kr. Aktiver: 1.846.897 kr. 



 

 

Interne revisorer har ikke fundet noget at bemærke, og den eksterne revision havde heller 

ingen bemærkninger. 

Enstemmigt vedtaget og decharge givet. 

 
5. Vedtægtsændringer: Forslag til vedtægtsændringer vedlægges som bilag 2 
 

Kredsstyrelsens forslag til vedtægtsændringer enstemmigt vedtaget. 
 

 
6. Budget og fastlæggelse af kredskontingent  

Henrik Nielsen gennemgik budgettet.   

 

Foreningen har en god økonomi, og er velpolstret. Han påpeger, at man i budgettet 

kan se, at der er en nedgang på kontingentindtægterne. Forklaringen er, at 

kontingentet nedsættes med 12 kr. for fraktion 1 og 2, og 5 kr. for at modsvare DLF’s 

stigninger. 

 

Derefter foreslog kassereren at nedsætte kredsens andel af kontingentet med 

henholdsvis 12 kr. pr. mdr. for fraktion 1+2 og 5 kr. for fraktion 4 pr. 1.7.24 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Budgettet og kontingenterne vedtages enstemmigt. 

  
 
  

 
 kontingent 

 
Fraktion 1+2 Fraktion 4 Fraktion 6 

K 13 298 32 30 

DLF 229 77 98 

I alt 527 pr. mdr. 
1581 pr. kvartal 

109 pr. mdr.  
327 pr. kvartal 

128 pr. mdr. 
384 pr. kvartal 



 

6. Valg af: 

a. Kredsformand, dernæst delegerede til DLF´s kongres samt suppleanter for disse. 
Som kredsformand valgtes Christine Olsen, Korsvejens skole med akklamation. 

Lars Toft Dragør skole, Korsvejens skole, blev valgt som 2. delegeret 

Gabriel Øberg, Nordstrandskolen, blev valgt som 3. delegeret. 

Charlotte Hansen, Ann Marquardsen og Henrik Nielsen  blev valgt som suppleanter for de 

kongresdelegerede i nævnte rækkefølge. 

 

b. Næstformand: Lars Toft blev valgt med 52 stemmer mens Christian Jessen fik 16 stemmer og 6 
stemte blankt. 

 

c. Kasserer: Henrik Nielsen blev enstemmigt valgt.  
 

d. 2 Interne revisorer: Jette Johnsen skole samt Lene Damgaard Pedersen begge St 
Magleby blev valgt. 
 

e. 2 revisor suppleanter: Steen Axbøl og Carina Wahl Skelgårdsskolen blev valgt. 
 

7. Eventuelt. 
 

Den nyvalgte formand takkede den afgående formand for de mange år i front for kredsen.  

 

 

 

  


